



Dagsorden til bestyrelsesmøde i Team Vest Håndbold den 04/11 2025 kl. 17:30 i Sportspark Blåvandshuk

Deltagere: Marie Lydicksen, Kasper Thorlund, Camilla Christensen, Charlotte Ibsgaard, Liva Thomsen, Anja Fugleberg, Camilla Hedegaard og Anne Thude Nielsen

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde
Begge dele godkendt

2. Bordet rundt

Marie: vi kan ansøge Sport og Event om nye overliggere til målene.

Charlotte: Vi gør meget for spillerne (bluser, kampe, takser osv.), men gør vi tilstrækkeligt for trænerne (de skal føle sig værdsat)? Kunne vi invitere dem med til julefrokost (dem under 18 år kunne få en julekalender/julegave). Vi skal pleje de trænere vi har, og måske også lidt bestyrelsen.

Liva, Camilla x 2, Anja, Anne: Intet nyt

Kasper: På Herre senior er der udfordringer ift. oprettelser af profiler og betaling af kontingent. Det er aftalt at de kan opføre pengene til Marie, og hun sørger for oprettelse af profil.

3. Årshjul

Oktober			Kontingent betales for dem der endnu ikke har betalt.
November	Vest Tryk cup	Ansvarlig fra bestyrelsen, overblik hold, Tilmelding Mulighed for juleafslutning for hvert hold tilskud 30 kr. pr person. Opslag på Facebook i trænergruppen.	

Vest Tryk cup: Holdene er tilmeldt.

Information om juleafslutning hvor holdene kan bruge 30 kr. pr spiller, skal lægges op i trænergruppen – Anne sørger for opslag i trænergruppen den 17/11

Kontingent: vi beder trænerne om at lave en liste med spillerne, så vi får styr på hvem der har betalt kontingent.

Tilføjelser til årshjul: Julekoncert, Trænere inviteres til julefrokost, kontaktpersoner til holdene,

planlægning af Håndbold for ALLE, forældremøder på børne og ungdomshold ifm. Opstart.

4. Trænere og holdoversigt til sæson 2025/2026 – er alt på plads?
 - a. Skal vi evt. holde et trænermøde mere pga. de mange nye trænere?
 - i. Vi inviterer til et trænermøde og en gang æbleskiver – Onsdag den 26/11-25 kl. 19 – opslag er lavet i trænergruppen.
 - b. Hjælp til 13/15 piger?
 - i. Mangles fortsat og vi ønsker fortsat en (det må være et julegaveønske).
 - c. Kontaktpersoner til holdene
Trille/Trolle: Camilla K.
U6/7: Camilla H.
U8/9: Camilla H.
U11P: Anne
U11/13 D: Liva
U13/15 p: Liva
Dame: Camilla K.
Herre: Kasper
 - d. Ændring af aldersgrænse til Trille/Trolle
 - i. Ændres ned til 1,5 år. Er gjort i Klubmodul
 - e. U11 pigerne: de har 7-8 piger og 3 af pigerne ønsker at skifte til U13/15 P for at få flere håndboldudfordringer. Trænerne står tilbage med 4 spillere, kan vi optimere/justere holdene, så alle både trænere og spillere får det optimale ud af det hele?
 - Mange forslag blev drøftet, men vi tager trænerne med i drøftelserne. Sabina, Morten, Maria K., Maria F., Anette. Anne laver online møde.
 - Forslag:
Dele U11 Pigerne ud på U13/15 piger og U8/9
Kunne U11 drengene være en mulighed?
Kunne vi få nogle af U13 pigerne ned på U11 og hjælpe?
Noget vi ikke har tænkt på.
5. Julekoncert - vi springer over i år, men sætter det i Årshjulet / august til næste år.
6. EM 2026 - Vi har købt 70 billetter, og fået sponsorer til leje af bus.
7. Planlægning af Håndbold for ALLE – vi planlægger ikke mere i år.
8. Sponsorudvalg - Der er sendt opkrævninger ud.
9. Nyt fra kassereren – intet nyt
 - Kontrakter til trænere - Kontrakter til seniortrænere – Camilla H. og Camilla C. tager sig af dette.
10. Nyt fra den turneringsansvarlige - U6-7 er tilmeldt et DGI stævne i Varde 15. november 2025
11. Evt. – intet nyt.
12. Næste møde - 16. december 2025 kl. 18.00 (Liva kan ikke deltage)

Camilla Hedeberg